
From: Wanders, Liesje <wanders.l>
Sent: dinsdag 29 oktober 2019 14:44:18
To: Gemeentehuis
Cc: !Griffie
Subject: Artikel 42 vragen CDA inzake stand van zaken woningbouw in voormalige schoollocaties Kamerik
Attachments: art. 42 vragen cda inzake stand van zaken woningbouw voormalige schoollo....pdf

Aan het college 
Cc raad 
 
Bijgaand tre� u aan een serie schri�elijke vragen (ex ar�kel 42 RvO) van CDA inzake stand van zaken woningbouw in voormalige schoolloca�es
Kamerik. Conform het RvO dient het college de vragen binnen een termijn van 30 dagen te beantwoorden (uiterlijk 28 november a.s.).  
 
Met vriendelijke groet,
 
Liesje Wanders | Griffiemedewerker | Gemeente Woerden
Postbus 45, 3440 AA Woerden | Blekerijlaan 14, 3447 GR Woerden | 0348-428679
Aanwezig: maandag t/m donderdag
E wanders.l@woerden.nl | raadsgriffie@woerden.nl 
W gemeenteraad.woerden.nl
 
Wilt u op de hoogte blijven van het werk van de gemeenteraad? Meld u dan aan voor de nieuwsbrief.
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Artikel 42 vragen 
 

Stand van zaken woningbouw voormalige schoollocaties in Kamerik 

De herfstvakantie is voorbij en de nieuwe school in Kamerik is in gebruik genomen. De oude 

‘schoollocaties’ zijn daarmee ‘voormalige schoollocaties’. Op de bijeenkomst van de gemeente en het 

dorpsplatform over woningbouw in Kamerik werd aangeven dat er een begin gemaakt wordt met de 

sloop van de oude schoolgebouwen. Dit moet nog voor de jaarwisseling worden afgerond om eventueel 

vandalisme tegen te gaan. Op deze drukbezochte avond waren veel Kamerikers gekomen waren om 

informatie te krijgen over de nieuwbouw van woningen op deze voormalige schoollocaties. Dat is niet 

vreemd, aangezien er ook in Kamerik grote behoefte is aan nieuwbouwwoningen, zoals reeds is 

gebleken in een eerder gehouden enquête. In de laatste (medio juni) strategische woningbouwplanning 

(pdf) heeft het college aangegeven dat het haalbaar is om de eerste woningen op de voormalige 

schoollocaties in 2021 op te kunnen leveren. 

De fractie CDA heeft de volgende vragen aan het college: 

1. Wat is de stand van zaken wat betreft de voorbereidingen van woningbouw in Kamerik op de 

voormalige schoollocaties? Graag krijgen wij inzicht in de verschillende processtappen en de 

mijlpalen. 

2. Kunt u aangeven wat voor type en welke aantallen aan woningen er gebouwd gaan worden? Graag 

ontvangen wij hierin inzicht, of horen wij op welk moment dat inzicht gegeven kan worden.  

3. Op welke wijze en wanneer kunnen inwoners meer concrete informatie verwachten over de 

bouwplannen op de voormalige schoollocaties? 

4. Welke invloed heeft stikstofproblematiek voor de te bouwen woningen op de schoollocaties? Kan 

hierbij nog sprake zijn van mogelijke vertraging? 

 

Namens de CDA-fractie, 

John Boere 
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